

FACSIMILE MESSAGE

CIRCULAR

ATTN : General Manager

DATE : 8th January, 2015

SUBJECT : Humanitarian Campaign (Trahamoua)

Dear Valued Customer,

العملاء الأعزاء،

Following to the directions of the UAE President Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, and the initiative of H.H Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum to begin a campaign (Trahamoua) for refugee relief and the affected families at Levant by the blizzard that hit the region. Based on our strategy firm to participate in all community responsibility fired by our wise leadership initiatives, we invite you to contribute through donations in kind and cash in these lofty campaign, which includes:

في إطار التوجيهات التي أصدرها صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة -حفظه الله- وأخيه صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي -رعاه الله - بالبدء في حملة (تراحموا) لإغاثة اللاجئين والمتضررين في بلاد الشام جراء العاصفة الثلجية التي تضرب المنطقة، و انطلاقاً من استراتيجيتنا الراسخة للمشاركة في كافة مبادرات المسؤولية المجتمعية التي تطلقها قيادتنا الرشيدة ندعوكم للمساهمة من خلال تبرعاتكم العينية والنقدية في هذه الحملة السامية والتي تتضمن:

- Blankets
- Room Heater
- Canned foods
- Winter clothes

- بطانيات
- مدفأة
- الأطعمة المعلبة
- الملابس الشتوية

For those who are interested to donate, please bring the items to Jafza 15, ground floor – Majlis Meeting room from 08th - 15th Jan 2015.

للمرغبين بالتبرع بالمواد العينية يرجى إحضار المواد إلى قاعة المجلس – جافزا 15 – الطابق الأرضي من تاريخ 08 – 15 يناير 2015.

For those who are interested to donate monetary donations, please find below the Bank Accounts for donating directly to Red Crescent Account. Also Donations boxes will be available in ground floor of Jafza14 & 15.

للمرغبين بالتبرع النقدي ستتوفر صناديق التبرعات بدءاً من الغد في استقبال مبنى 14 و 15 أو على أرقام الحسابات المذكورة أدناه.

*As per the UAE Red Crescent all donated items should be new and unused.

ملاحظة: حسب تعليمات الهلال الأحمر الإماراتي، يجب أن تكون كافة التبرعات العينية جديدة غير مستعملة

For further details, please contact
Ms. Fatima Hussein – CSR Manager
Email: Fatma.Hussain@ezw.com
Mobile no.: 0501892795

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع الأنسة/ فاطمة حسين مدير برنامج المسؤولية المجتمعية
الإيميل: Fatma.Hussain@ezw.com
الهاتف المتحرك: 0501892795

Call Center 800-JAFZA (800-52392)

Website: www.jafza.ae e-mail: customerservice@jafza.ae

Account Name.	Account No.	Bank Name
EMIRATES RED CRESCENT	AE33 0500 0000 0001 0010 459	Abu Dhabi Islamic Bank
	AE55 0240 0035 2051 5417 001	Dubai Islamic Bank
	AE05 0340 0000 7167 9679 014	Emirates Islamic Bank
	AE72 0530 0000 2641 9000 166	Al Hilal Bank
	AE12 0410 0000 6044 5518 015	Sharjah Islamic Bank
	AE71 0520 0012 3111 0530 025	Noor Islamic Bank
	AE77 0570 0000 1105 3133 022	Ajman Bank

Call Center 800-JAFZA (800-52392)

Website: www.jafza.ae e-mail: customerservice@jafza.ae

*This is a computer generated document hence bears no signature